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Abstract (en)
The lamp (1) has a board (2) with multiple light emitting diodes (3) supported by the board, a control electronics, and a connection element (5)
for connection of the control electronics to the mains voltage. The board carries the control electronics or substantial components of the control
electronics. Another board (8) having other light emitting diodes (9) between the boards includes an electrically conductive connector (10) for
supplying the light emitting diodes of the latter board through the control electronics. An independent claim is included for a kit with a lamp.

Abstract (de)
Es wird ein Leuchtmittel (1), insbesondere eine LED-Röhre vorgeschlagen, wobei eine erste Platine (2) neben Leuchtdioden (3) eine
Ansteuerelektronik (4) für Netzspannung trägt. Alternativ oder zusätzlich wird vorgeschlagen, dass das Leuchtmittel (1) für einen modularen Aufbau
mindestens eine zweite Platine (8) aufweist und dass zwischen den Platinen eine elektrisch leitende Steckverbindung (10) zur Versorgung von
Leuchtdioden (9) der zweiten Platine (8) durch die Ansteuerelektronik (4) der ersten Platine (2) hergestellt ist.
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